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 2021-10מן המניין    שלא   ישיבת מועצה 
 

 במשרדי המועצה. 18:30תשפ"ב בשעה  ח' טבת 12.12.21 -הישיבה התקיימה ביום א' ה

 : משתתפים

 ראש המועצה –דוד אזולאי 

 ס. ומ"מ ראש המועצה –אבי נדיב 

 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

 חבר מועצה –שחר גמליאל 

 (18:40) חברת מועצה –דורית נחמני 

 חבר מועצה  –ליאור בז 

 (18:50) חברת מועצה –איריס בלסקי 

 

 על סדר היום: 

 .2022תקציב שנת   
 נדון: 

 2022הצגת תקציב לשנת   –  1לסעיף  

זוהי  גדל משמעותית משנים קודמות, שמח על התקציב הזה., חדשני הינו 2022לשנת  תקציבה דוד:

 בשורה גדולה למטולה והתקציב הגבוהה ביותר בשני מזה הרבה מאוד שנים. 

זיצר:   יעקב  התקציב.רו"ח  את  הממשלה  מציג  מתקציבי  ההכנסות  את  ההכנסות    מציג  את  וכן 

גידול  2022העצמאיות בשנת   והן בתקציבי הממשלה. בגלל העדר  ,  הן בהכנסות העצמאיות,  יהיה 

של   מבוקר  בשנת    עקב  2019מאזן  הקורונה  השפעת  וכן  הפנים  משרד  של  במינויים    2020עיכוב 

 המועצה קיבלה כסף מהממשלה וכן הנחות.

 אני רוצה להודות לליאור הגזבר על עבודתו ומאחל לו דרך צלחה. :זיצר"ח יעקב  ו ר 

 ₪. 0201,00,16בסך המסתכמת  2022לשנת  אישור הצעת התקציבמי בעד  דוד:

 :צבעהה

 דוד, אבי, דורית, חגי ושחר בעד:

 ליאור ואיריס  נגד:

 .  2022לשנת המועצה המקומית מטולה אישור תקציב 

כפי שהוגש ע"י ראש    ₪     16,201,000המסתכם בסך של    2202תקציב המועצה הרגיל לשנת  

 המועצה וגזבר המועצה מאושר ברוב קולות. 

 
 

 נוכחים: 

 מנכ"ל המועצה  –קובי נגר 

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר המועצה –ליאור עמר 

 רו"ח יעקב זיצר 

 נציג ממשרד רו"ח יעקב זיצר –שחק 
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 מנהלת לשכה –אריאלה לוי : מהרש

 

              

   ____________                                             _____________ 

 קובי נגר                                                        דוד אזולאי                

  מנכ"ל המועצה                                           ראש המועצה               

   


